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INTERPELACJA

Na podstawie art. 19 ust. 4 na podstawie ustaw z dnia 21 marca 1985 r. o drogach
publicznych, który przewiduje, że zarządzanie drogami publicznymi moze być przekazywane
między zarządcami w trybie porozumienia regulującego w szczególności wzajemne rozliczenia
finansowe, wnosimy o zawarcia takiego porozumienia z Powiatem Piotrkowskim w zakresie
niezbędnych remontów cząstkowych, biezących, dróg powiatowych na terenie Gminy Wolbórz.

Zarządcy dróg mogą zawierać takze porozumienia w sprawie finansowania albo
dofinansowania zadań z zakresu zarządzania drogami z budżetów jednostek samorządu
terytorialnego a zadania w zakresie budowy, przebudowy, remontu, utrzymania i ochrony dróg
publicznych mogą być finansowane lub dofinansowane z budzetów jednostek samorządu
terytorialnego, zgodnie z zawartymi porozumieniami. Dobrym tego przykładem jest powierzenie
wraz z finansowaniem przez Powiat Piotrkowski utrzymania zimowego dróg powiatowych
niektórym gminom w tym też Gminie Wolbórz, które pozwala samorządom na szybkie
i dostosowane do potrzeb działanie nie powodując przy tym dodatkowych kosztów.

Gmina Wolbórz na chwilę obecną posiada mozliwości sprzętowe do tego aby przejąć takie
zadanie od Powiatu a takze właściwie i w odpowiednim czasie przeprowadzać niezbędne naprawy
dróg bez konieczności czekania na reakcję Powiatu. Zakupione w 202I roku kosztem blisko
250 tys. zł urządzenie typu ,,pćttchel" a takze inne urządzenia będące w posiadaniu gminnej spółki
KOM-WOL będą mogły być wtedy bardziej efektywnie wykorzystywane. Odpowiednio szybka
reakcja na pojawiające się uszkodzenia w nawierzchniach dróg pozwali także na minimalizowanie
kosztów ich napraw.

W biezącym roku szczególnie dają się we znaki uszkodzenia nawierzchni dróg powiatowych
będących jednocześnie głównymi ulicami Wolborza. Mieszkańcy bardzo często zgŁaszająuwagi co
do ich jakości a ciągłe tłumaczenie, ze ich zarządcąjest ktoś inny niz Gmina Wolbórz nie wpływa
pozytywnie ani na ich poprawę ani na ocenę pracy samorządu lokalnego. Zaproponowane powyzej
rozwiązanie moze zdecydowanie pozytywnie wpłynąć tę sytuację.
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